
vÝroční zpráva

výboru, komi
období od

přehled účasti ých lenů na

10-09-2020

zhodnocení činnosti
v uplynulém období se zabývala úkoly, které definovala rada města.

) Aktualizace smlouvy s lokální televizi CMS a vytvoření systému zadávžní témat pro reportéňe, kontroly
plnění smluvního vztahu, redesign podoby vysílání TV.

) Zásadnim a pruběžným úkolem byla příprava nové podoby webu města v návaznosti na nový manuál
design (2019-2020), práce související se spuštěním webu. MK pracovala v týmech na jednotlivých
tématech.

g. Libor Dynka IT a odpovědnost za funkčnost HW, aplikace, e-formuláře
. Radomír Švejcar - IT metropolitní sítě, funkčnost

gr. Ditta Kukaňová - typografie, správa
gr. Petr Šmerda, Mgr. Radoslav Fikejz, PaedDr. Milan Báěa- obsah rubrik

ednání MK byla v týdenních intervalech pruběžná, řešily se dílčí problémy. I díky epidemii se odehrávala
elektronickém chatu.

) MK se zabývala požadavkem strany Pirátů a nezávislí Svitavy a byla pověřena vypracováním stanovis
a usnesení pro jednání rady dne 7 . 9. 2020 k uvolnění videozáznamů MZ pro volné užití.
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Ditta kukaňová

O - úěastnil se; X - neúčastnil se; - omluven

Datum zpracovéni podpis předsedy




